



SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon, Kowloon.

Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548

E-mail address: sekss100@edb.gov.hk

School Website: www.seksswk.edu.hk

Parents' Letter No. 20

4 July 2022

Dear Parents/Guardians,

Yearly Examination After-school Tutorial Classes, S.3 Taster Programme for Applied Learning – Aviation (Services), S3 Subject Selection and Reminder of School Picnic

Please be informed of the following matters:

1. Yearly Examination After-school Tutorial Classes

The yearly examination will be conducted soon. To help students prepare for the exam – and in addition to the revision they do at home – students may also attend after-school online tutorial classes and face to face classes organized by the school. These tutorial classes will be held on 5 to 7 July and conducted by members of the teaching staff. Your child / ward is welcome to attend the class(es) of his / her choice. For details of the classes, please refer to the attachment.

Let's join hands to work together to encourage our students, your children, to work hard to realize their academic potential!

***(F) Face-To-Face Lesson Time: 1:25 pm - 2:00 pm**

***(Z) Zoom Lesson Time: 3:00 pm - 4:00 pm**

Subject Department	5 Jul 2022 (Tue)			6 Jul 2022 (Wed)		7 Jul 2022 (Thu)
1. Chinese Language	(S1-S3) (F) RM 102			(S4-S6) (F) RM 403	(S1-S3) (F) RM 203	
2. Chinese for NCS students	(S4-S5) (Z) RM 402 638 055 1548 4P1UhZ			(S1-S5) (Z) RM 102 613 704 1971 j0we48		(S2-S3) (Z) RM 203 885 203 3471 XUKL1U
3. English	(S2) (Z) RM202 515 538 7349 w8fQvX	(S3) Group3 (F) RM 303	(S3) (F) RM 301	(S3) (F) RM 303	(S1) (F) RM 101	
4. Mathematics	(S4-S5) (F) RM 505			(S1-S3) (F) RM 103		(S2-S5) (F) RM 104
5. Citizen & Social Development	(S4) (Z) RM 403 943 189 4702 G7z2Xj			(S5) (Z) RM 502 805 636 2646 mdw3jd		(S5) (F) Library

6. Life & Society	(S1) (Z) RM 103 226 499 9598 J2mzUZ	(S2) (Z) RM 202 515 538 7349 w8fQvX	(S3) (Z) RM 302 739 516 5787 bqvQC9
7. Chemistry	(S4) (F) Chem Lab	(S5) (F) Chem Lab	
8. Biology	(S4) (Z) Bio Lab 957 501 9075 cSP17W	(S5) (Z) Bio Lab 957 501 9075 cSP17W	
9. Physics	(S4) (Z) Phy Lab 823 062 9561 LCb2br	(S5) (F) Phy Lab	
10. Integrated Science	(S1) (F) RM 512	(S2) (F) RM 512	
11. BAFS	(S4) (F) RM 405		(S5) (F) RM 503
12. Economics	(S5) (F) RM 503	(S4) (F) RM 402	
13. ICT	(S4) (F) CR	(S5) (F) CR	
14. Geography	(S4-S6) (Z) RM 502 805 636 2646 mdw3jd	(S1-S3) (Z) RM 104 862 145 2236 i1Z1TM	
15. THS	(S5) (F) RM 504	(S4) (F) RM 404	
16. PED (DSE)	(S4) (F) RM 401		(S5) (F) RM 504
17. Chinese History (DSE)	(S4) (Z) RM 406 308 993 2592 M1NBai		

2. S.3 Taster Programme for Applied Learning – Aviation (Services)

Applied Learning – Aviation (Services) is one of the elective subjects available for S.4 students in the coming new school year. To provide S.3 students with more information for subject selection, a taster programme for Applied Learning – Aviation (Services) will be arranged. The details are as follow:

Date: 22 July 2022 (Friday)

Time: 9:40 am to 10:10 am (after English Listening Exam)

Venue: School Hall

Speaker: Teachers from HKU SPACE

ALL S.3 students MUST attend the above taste programme. For enquiries, please contact the teacher in charge, Mr. PANG Chi-kin at 2576 1871.

3. S3 Subject Selection

Under the New Academic Structure, apart from taking the four core subjects, our students can choose two elective subjects and one enhancement programme. Would parents discuss thoroughly with your children and **complete the survey form via eClass which is open from 26 July 2022 (Tuesday) to 29 July 2022 (Friday) by 6 pm.** Late submission may affect subject allocation of your children. The subjects and programmes will be offered according to students' academic results, minimum requirement and the resources of the school. Our teachers are always available for help in this regard should you require any assistance, please contact class teachers or Ms. Chan Ying-wah (Career mistress) at 2576 1871. Thank you for your support.

4. Reminder of School Picnic

The school picnic of this school year will be held on 5 August 2022 (Friday). Details of the activity are as follows:

Class	Date	Time of Assembly	Place of Departure	Destination	Time of Dismissal	Place of Dismissal
S1 – S6	5 Aug 2022	8:30 am	School	Disneyland	3:30 pm	School

Coaches will be arranged to take students both to Disneyland and back to school. Students are required to wear their P.E. uniform, tracksuit and sports shoes. Long trousers in black, dark/navy blue are accepted. They should prepare their own lunch.

All students must arrive at school on that day before 8:30 am. Coaches will depart at 9:00 am. Students who do not participate in this activity for health reasons must stay at school under normal school hours. Some assignments will be arranged for them to work on under the supervision of teachers.

For enquiries, please contact Ms YU Dick Kwan at 2576 1871.

Yours faithfully

LEE Tung-ching
Principal

This Parents' Letter can be found on our school homepage (<http://www.seksswk.edu.hk/>) and eClass Parent App.

官立嘉道理爵士中學（西九龍）

二零二一至二零二二年度

第二十號家長信撮要（詳情請參閱英文版）

各位家長/監護人：

2022 年 7 月 4 日

1. 「學年考試前課後研習班」

本學年考試將於 2022 年 7 月 8 日至 7 月 25 日舉行，是次研習班旨在增強同學的學習能力及學科知識，為學年考試打好基礎。研習班由本校老師指導，歡迎貴子弟參加，以鼓勵他們努力溫習，準備考試。（詳情請參閱英文版。）

2. 中三級應用學習航空學(服務)導引課程

應用學習航空學(服務)為下學年中四級學生修讀的其中一個選修科。為讓中三同學對該科有更深入認識，在選科時作出合適的選擇，本校將會舉行應用學習航空學(服務)導引課程，詳情如下：

日期： 2022 年 7 月 22 日（星期五）

時間： 上午 9:40 至 10:10（英文科聆聽試後）

地點： 學校禮堂

講者： 香港大學專業進修學院老師

所有中三級學生均須出席是次導引課程。如有疑問，請致電 2576 1871 向彭智健老師查詢。

3. 中三選科事宜

根據新高中學制，本校中四級學生須修讀 4 個核心科目、2 個選修科目及 1 個增潤課程。懇請家長與貴子弟商量後，於 7 月 26 日(星期二)至 7 月 29 日(星期五)下午 6:00 或之前透過 eClass 填妥選科表格。若未能按時遞交表格或會影響貴子弟的編班結果。學校會根據學生的成績及科目/課程的最低要求以批核學生的選科申請，惟校方仍會受資源和設施的限制，未必能完全依照每個學生的意願編班。如有查詢，歡迎致電 2576 1871 與班主任或升學及就業輔導組主任陳英華老師聯絡。

4. 學校旅行日安排

本年度學校的旅行日將在 2022 年 8 月 5 日（星期五）舉行，詳情如下：

班級	日期	集合時間	集合地點	目的地	解散時間	解散地點
中一至中六	八月五日	上午 8:30	學校	香港迪士尼樂園	下午 3:30	學校

學校會安排旅遊巴士接送學生往返學校及香港迪士尼樂園。旅行當日學生必須穿著本校運動服裝及運動鞋，學生可穿著黑色或海軍藍色長褲並自行帶備食水及食物。所有學生必須在旅行日當天上午 8:30 之前到達學校，旅遊巴士會在上午 9:00 開出。未能參加旅行的學生，均須留在校內完成校方指定的功課。學生必須依照老師指示，安全地進行一切活動。

如有任何查詢可致電 2576 1871 與余迪君老師聯絡，多謝合作！

官立嘉道理爵士中學（西九龍）
李東青校長謹啓

此家長信可於學校網頁 (<http://www.seksswk.edu.hk/>) 及 eClass 家長應用程式內查閱。